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Uttalelse på søknad på Manger skulemusikklag 

 
Radøy Ungdomsråd stiller seg positiv til søknaden frå Manger skulemusikklag om støtte til kulturmidlar.  
 
Representantane meinar Manger skulemusikklag er eit godt tiltak for barn og unge i kommunen. 
Skulemusikken gjer barn og unge i kommunen eit godt  tilbod på fritida, og skapar aktivitet for mange barn 
og unge. Skulemusikken er ein god møteplass der unge med same interesse samlast.  
 
Ungdomsrådet synst at Manger skulemusikklag er ein god representant for Raødy kommune.   
 
Ungdonmsrådet har ikkje satt ein konkret sum for støtten.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
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